
Ukebrev uke 2. Referat fra årets første møte 08.01.2019. 
 

President Trond ønsket alle velkommen til kveldens Rotary møte som var vårt første møte i 
det nye året 2019 hvor vi var 15 medlemmer tilstede. 
Møtet denne kvelden skulle være et pratemøte om løst og fast og det ble det. 
Per snakket om bodene våre og da vårt forhold til å henge på reklame på veggene som 
kunne være inntektsbringende for klubben. Han ville da innhente tilbud fra noen som kunne 
være interessert i dette. 
Øyvind fulgte opp med en diskusjon omkring en kunst og Håndtverksmesse på vårparten 
med datoen 24 mai som en mulig dag. Han ville gjerne opprette en egen komité som skulle 
ta seg av dette arrangementet og her var det flere som meldte seg. 
Da vi har litt erfaring med å arrangere en slik messe så vet vi at dette medfører mye arbeid 
og da er klubben avhengig av at alle stiller opp. 
Vi var enige om at vi skulle videreføre denne diskusjonen på neste møte. 
 
 

 
 


